
 
 

 

 

Verslag Vergadering dd 23 juni 2021 
 
 
Aanwezig: allen 
 

1. Opening en welkom. 
De voorzitter heet allen welkom in de eerste live-bijeenkomst van 2021 in Stroud. 
 

2. Vaststellen agenda. 
Deze wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
3a. Verslag Participatieraad 19 mei 2021 
Dit wordt ongewijzigd vastgesteld. We besluiten het uit te brengen advies over jeugdhulp voor-
lopig te parkeren. 
3b. Verslag DB met gemeente van 14 juni 2021. 
Dit wordt voor kennisgeving aangenomen. Gevraagd wordt of er niet een vervanger moet wor-
den aangewezen wanneer een db-lid verhinderd is. In het verleden is dit ook niet gebeurd en 
daarom houden we het voorlopig zo. 
De heidag zal gaan over “vertrouwen over en weer” en over burgerparticipatie. 
 

4. Ingekomen stukken en mededelingen. 
De stukken 4.1, 4.2, 4.5 worden voor kennisgeving aangenomen. 
4.3 Beleidsregels leerlingenvervoer. 
De communicatiegroep (zie ook punt 5) vond dit onderwerp geschikt om daaraan in de herfst 
nadere aandacht te besteden. Echter, het door de gemeente vastgestelde tijdpad is daarvoor te 
krap. We kunnen namens de regio niet in de zomerperiode een verantwoord advies opstellen. 
De voorzitter heeft de gemeente hiervan in kennis gesteld. 
4.4 Verlenging deadline ophalen EPA-ervaringen in Putten. 
Er zijn onvoldoende casussen bekend om op hierop te reageren.  
4.6 Aanpassing vergaderdata in juli en september. 
De mail van de secretaris namens het DB is slecht gevallen bij de raadsleden. Er ontstaat dis-
cussie over de vraag wat nu precies de rol van het dagelijks bestuur is. De voorzitter geeft aan, 
dat het db als eerste aanspreekbaar is en zaken voorbereidt. Besluitvorming vindt altijd plaats in 
de voltallige raad. Er ligt een huishoudelijk reglement, dat het een en ander regelt. We kunnen 
dit in de toekomst nog eens helder proberen aan te geven. 
Wat betreft de data wordt besloten om in juli op donderdag de 15e juli te vergaderen, tenzij er 
geen urgente punten bestaan. Voorgesteld wordt om in ieder geval dan te spreken over de “foto 
van Putten” die de gemeente heeft gemaakt. 
In september blijft de vergaderdatum ongewijzigd: dus woensdag 22 september. 
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4.7 Tussentijdse rapportage brede welzijnsinstelling. 
Het voorstel van het dagelijks bestuur om op dit moment geen inhoudelijke discussie hierover te 
voeren, leidt tot een uitvoerige bespreking. Niet iedereen is het daarmee eens.  
De voorzitter geeft aan, dat we als participatieraad een adviesorgaan zijn voor het college. Het 
college moet komen met een voorstel, wat de Praad vervolgens moet beoordelen. Op dit mo-
ment is er nog geen uitgewerkt voorstel en we zijn er niet voor om een oordeel uit te spreken 
over de toekomstige structuur. De voorzitter vraagt nadrukkelijk om het vertrouwen van de raad 
in de opstelling van het dagelijks bestuur. Dat wordt uitgesproken door de raad. 
4.8 Vergadering Inclusiepanel van 15 juni 2021. 
Er wordt door onze vertegenwoordiger in het panel gerapporteerd over de vergadering. Een 
nieuwe voorzitter is gevonden en dat is belangrijk, omdat het panel steeds meer gewicht krijgt 
door de aandacht voor burgerparticipatie. 
Niet iedereen met een beperking kan nog worden vertegenwoordigd door het panel. Er komt in 
ieder geval een gesprek van Matthijs als vertegenwoordiger met Alex Hagenbeek over “wonen 
voor mensen met een beperking”. Daaraan wordt nog te weinig aandacht besteed in Putten. We 
zouden als raad daarover een ongevraagd advies kunnen uitbrengen. 
 

5. Communicatie naar buiten. 
De voorzitter geeft nog kort weer wat de ingestelde werkgroep heeft voorgesteld in de uitge-
brachte notitie. We zouden het komend jaar aan drie onderwerpen aandacht kunnen besteden, 
ieder voorbereid door drie leden vanuit de raad. We zullen proberen aan te sluiten bij de 
agenda van de gemeente, maar zo nodig ons eigen plan trekken en proberen proactief te wer-
ken. Omdat de eerdere suggestie om aandacht te besteden aan leerlingenvervoer niet door kan 
gaan (zie ook punt 4.3), besluit de vergadering om als eerste onderwerp te kiezen voor “Inclu-
sief wonen”, met als voorbereiders Miriam Brunt, Fennie van den Broek en Matthijs Bonzet. In 
de juli-vergadering wordt een procedure-voorstel voorgelegd teneinde te komen tot een advies 
in oktober/november. 
 

6. Strategische vraagstukken afdeling Samenleving. 
Het conceptadvies, opgesteld door Fons Kortrijk, wordt vastgesteld en zal worden verzonden 
naar de gemeente. 
 

7. Uit de werkgroepen 
Participatie: Er is behoefte aan overleg binnen de koepel van de noord-Veluwe inzake het on-
derwerp Begeleid en inclusief wonen 
WMO: Op de mail over de bijeenkomst rond transformatie in het sociaal domein op 8 juli is ge-
reageerd. 
Cursussen: De vraag is eigenlijk hoe enthousiast we als raadsleden zijn om extra cursussen te 
volgen, individueel of collectief. Afgesproken wordt, dat iedere werkgroep bekijkt wat men 
wil/nodig vindt en dat doorgeeft aan de werkgroep (Fennie). 
Jeugd: Vandaag is er overleg geweest over de week van de eenzaamheid, die van 30 septem-
ber tot 7 oktober is. Edwin zal een notitie nog doorsturen naar de secretaris. 
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Gezinnen lopen soms tegen problemen aan en de vraag is dan: Hoe kom je in gesprek met de 
juiste instantie, of juiste gemeentelijke functionaris. Als participatieraad gaan we niet over indivi-
duele gevallen; we kunnen zo mogelijk wel doorverwijzen. 
Het Platform Mantelzorg heeft half juli intern overleg over de vraag of het platform nog een toe-
komst heeft. Fennie heeft rapportages over verschillende zaken en stuurt die door aan Edwin. 
 

8. Public Relations. 
Geen bijzonderheden; er was vandaag ook geen belangstellende voor het “Luisterend oor”. 
 

9. Gegevens nevenwerkzaamheden. 
Bijna iedereen heeft nu het formulier ingevuld. 
 

10. Rondvraag. 
Fons Kortrijk zal een advies opstellen over het plaatsen van fitness-apparatuur in de openbare 
ruimte op basis van zijn ervaringen in Duitsland. Er wordt ook gewezen op de aanpak in de ge-
meente Almere. 
We zouden na de zomer weer aandacht moeten besteden aan het uitdelen van flyers op de 
markt. 
Voor het overleg met het huidige bestuur Welzijn Putten melden zich de voorzitter en Matthijs 
Bonzet. 
Op 30 juni wordt in de raadscommissie gesproken over de Omgevingsvisie Putten 2040. Rele-
vante informatie zal worden doorgestuurd naar de secretaris, die voor verspreiding kan zorgdra-
gen. 
De voorzitter sluit om 21.35 uur de vergadering. 
 


